
Vážení členovia MO Kežmarok, 

 

 tohtoročná rybárska sezóna je v plnom prúde a s potešením môžeme 
konštatovať, že sa nám javí ako veľmi úspešná. Svedčia o tom fotografie Vašich 
krásnych úlovkov zverejňované na sociálnych sieťach, ako i ohlasy samotných 
rybárov.  

 Začiatok pstruhovej sezóny nám skomplikovala skutočnosť, kde z z dôvodu 
poruchy na výpustnom zariadení bola vypustená VN Mlynčeky. Situáciu sme 
vyriešili adekvátnou náhradou, keby bola zarybnená VN Zlatná. 

 V tomto roku budeme realizovať aj opravu bezpečnostného prepadu na VN 
Vrbov č.1, vyústenia do kanála a spolu s tým bude spojená aj úprava cesty pri vstupe 
do ATC. Projektová dokumentácia bude v dohľadnom čase hotová. Našou snahou aj 
naďalej bude úprava a následné sprístupnenie ciest k našim revírom. 

 Každodenne sa však stretávame s viacerými problémami. Jedným z nich sú 
napäté vzťahy s naším spoločníkom v našej obchodnej spoločnosti. Z jeho strany 
začalo dochádzať k aktivitám smerujúcim k zasahovaniu do chodu našej MO cez 
niektorých členov výboru. Svojím vystúpením na VČS vyvolal reakciu členskej 
základne, ktorou bolo odsúhlasené vykonať v spoločnosti hĺbkový audit, čo ale 
vôbec nepredpokladal. Od svojho vystúpenia na VČS však očakaval úplne iný 
výsledok. Žiaľ tento fakt spôsobil, že sa jeho konanie voči vedeniu našej MO ešte 
viac vyostrilo.  

 V minulom roku sa nám na základe úsilia niektorých členov výboru MO 
podarilo podpísať dodatok k nájomnej zmluve so Salmothermom, nakoľko 
pôvodné znenie nájomnej zmluvy bolo spochybňované naším spoločníkom a aj 
niektorými našími členmi. Na základe novej zmluvy sa nám podarilo pre MO 
opätovne získať užívanie 22 tisíc m2 pozemkov, kde bol aj zahrnutý aj ATC Vrbov. 
Ani to sa však nezaobišlo bez komplikácií a podmienok nášho spoločníka. Vrcholom 
tejto aktivity,  však bolo podanie trestného oznámenia na týchto členov výboru 
z vlastných radov MO. 

 Je smutné, že pri týchto aktivitách nášho spoločníka mu často naivne 
napomáhajú aj naši členovia, vrátane terajších i vtedajších členov výboru. 
Považujeme za vrcholne nekorektné, že sa náš spoločník snaží zasahovať do 
vnútorného riadenia, aktivít, ako aj samotných štruktúr našej MO. Situácia už 
vyústila do takého stavu, že sme boli nútení osloviť a splnomocniť advokátsku 
kanceláriu, prostredníctvom ktorej už bola zaslaná aj predžalobná výzva, nakoľko 
náš spoločník v plnom rozsahu odmieta spolupracovať s audítorom.  

 Namiesto toho, aby plne spolupracoval a mohol byť vykonaný audit, 
systematicky odvracia pozornosť od tohto problému svojimi nezmyselnými 
aktivitami a statusmi na sociálnej sieti. Jednou z jeho posledných činností, pod 
zámienkou veľkorysého rozdávania vstupeniek na kúpalisko, je podľa nášho názoru 
iba získavanie osobných údajov a podpisov našich členov. Viacerí členovia našej 
MO mu pritom iniciatívne (často naivne) asistujú. Tieto voľné vstupy sa rozdali bez 



odsúhlasenia našou stranou. Podporujeme využívanie výhod toho, že sme 
spoluvlastníci Thermal Parku Vrbov, avšak namiesto krátkozrakého rozdávania       
iba niektorým členom, máme pripravený a odsúhlasený model, ako by všetci naši 
členovia mohli trvalo užívať tieto výhody. Na rozdiel od 5 jednorazových 
získaných vstupov je náš model dlhodobý a fungoval by spôsobom veľmi 
prehľadným a zároveň právne a daňovo ošetreným. Náš partner však napriek našim 
snahám nebol doteraz o tomto modeli ochotný diskutovať. 

 K prácam a aktivitám na kúpalisku by sa dalo v poslednom období  povedať 
veľmi veľa. Ich načasovanie a realizácia bola čisto v réžii nášho spoločníka, bez 
našej predošlej komunikácie. Snaha odpútavať pozornosť od týchto s nami 
nediskutovaných činností statusmi, že sa kosil areál, je ako keby sa zubár v statuse 
chválil, že počas ordinačných hodín opravoval zuby. Veď to sú predsa štandardné 
prevádzkové procesy. 

 Prejdime teraz k ďalším nepríjemnostiam, ktorým sme nútení neustále čeliť. 
Vzhľadom na nepremyslené kroky niektorých našich členov nám i dnes vznikajú len 
a len ďalšie problémy. Len pre Vašu zaujímavosť - z dôvodu podnetu dnes už 
bývalého člena výboru MO, ktorý bol zaslaný na viacero úradov, vrátane vedenia 
SVP, že na VN Žakovce je poškodená manipulačná lávka k výpusti, nám hrozí, že 
počas tejto sezóny bude znížená hladina minimálne o 1 meter. S vedením SVP 
Poprad sme túto vec riešili osobne a vzhľadom na doteraz korektné vzťahy sme 
hľadali riešenie, ako túto poruchu odstrániť bez zásahu do výšky vodnej hladiny. 
Vzhľadom na  podnet dnes už bývalého člena výboru MO na najvyššie miesta 
budú túto závadu riešiť najjednoduchším a najrýchlejším spôsobom a to za zníženej 
hladiny. Je smutné, že o možnostiach riešenia problému na VN Žakovce bol tento 
člen výboru riadne informovaný, napriek tomu svojou iniciatívou narušil dobré 
vzťahy s SVP, čím spôsobil zbytočné problémy. Dôsledkom aj tejto iniciatívy je, že 
VN Mlynčeky sa s najväčšou pravdepodobnosťou nedostanú tento rok do programu 
opráv. 

 Nehovoriac o tom, že na viacerých členov výboru bolo podané trestné 
oznámenie v bodoch, z ktorých “zostáva rozum stáť”. Vo viacerých bodoch 
trestných oznámení sme, okrem iného, boli obviňovaní z rozkrádania financií našej 
MO. Tieto obvinenia síce urážajú dotknutých ľudí, ale ich autor je veľmi ďaleko od 
pravdy. Práve vďaka terajšiemu výboru MO a hlavne novému nastaveniu 
účtovníctva sa financie v našej MO dostali do stavu úplnej prehľadnosti 
a transparentnosti. Pravdou však je, že už dlhodobo riešime situáciu minulých 
období, kde sme podnikli už aj právne kroky k riešeniu tohto problému.  

         Po výzve na doloženie účtovných dát od nášho bývalého tajomníka MO za 
predchádzajúce roky, s ktorými do dnešného dňa nedisponujeme, bude následne 
vykonaný hĺbkový audit aj u nás, čomu sa nebránime a naopak ho ako naši členovia 
MO ho aj my uvítame. 

 Popri kauzách, ktoré sa snažia určití jedinci vyvolať - napríklad údajný 
odpredaj rybárskeho domu, sa tu vyvolávajú aj kauzy  ohľadom určitých členov 
výboru. Jedná sa o to, či bol odvolaný určitý člen, že nie sú všetci o všetkom 
informovaní a že si tu robí svoju činnosť nejaký užší výbor. Žiadny užší výbor 



neexistuje, stanovy poznajú jedine predsedníctvo. To sa stretáva občas podľa 
potreby, ak treba riešiť úrady, stanoviská a pod. O tom je oboznámený aj zvyšok 
členov výboru. Žiadny člen výboru nebol odvolaný. Pán Dávid Šimbera z vlastnej 
vôle písomne predložil vzdanie sa mandátu. Bolo to jeho osobné  a hlavne slobodné 
rozhodnutie, ako aj rozhodnutie neorganizovania rybárskych pretekov.                       
Aby člen organizoval rybárske preteky v MO, tak nemusí byť členom výboru MO. 

 Je na škodu veci, že dochádza k narušovaniu vzťahov v rámci našej MO. 
Mnohí si neuvedomujú (alebo naopak, možno niektorí z Vás až veľmi dobre), aké 
škody to môže pre našu MO znamenať. Nechceme sa opakovať, ale odporúčame 
zvážiť, komu a čo podpisujete, aby nedošlo k zneužitiu Vašich osobných údajov,   
a zároveň aj kde, a ako sa vyjadrujete. Vedzte, že nás čaká veľmi veľa 
práce, vážnych rozhodnutí a krokov, ktoré sú a budú len v prospech celej MO. 
Hovorí sa, že za všetkým hľadaj ženu, ale v tomto prípade za všetkým hľadaj 
peniaze. 

 

 

                            Petrov zdar! 

             Výbor MO Kežmarok 

  

   

  

  


